
 

Mødereferat  

Emne: Bestyrelsesmøde – Grønlandsvejens Netværk (GN) 

Tid: Mandag den 5. Januar 2015, kl. 19:30 

Sted: Kvartershuset 

Deltagere: � � � � Ove Hansen  AAB afd. 41 

� � � � Arne Nielsen  AAB afd. 42 

� � � � Orla Wulff  Grundejerforeningen Sukkertoppen 

� � � � Poul Schou  Grundejerforeningen Trekanten 

� � � � Jan Noer Baandrup  Grundejerforeningen Gludsminde 

� � � � Poul H Kragh  Grundejerforeningen Søndermarken Syd 

� Anna Mathisen  Medlem af bestyrelsen  

� � � � Anne Drøgemüller Lund Medlem af bestyrelsen  

� � � � Erik Rasmussen  Medlem af bestyrelsen  

� Josephine Fuge  Suppleant  

� Bente Melgaard  Gæst/observatør 

 

1. Kommentarer til sidste bestyrelsesmøde referat. 

Ingen bemærkninger. 

 

2. Status på aktiviteter og projekter. 

• Hjemmeside - Domainet www.gnetvaerk.dk er købt. Det bliver en platform hvor alle 

(bestyrelsen) kan få adgang til at lægge nyheder, aktiviteter. Nu kommer planlægningen 

over hvordan den skal bygges op - nyhedsbreve - kontaktinfo på bestyrelsen. Det skal være 

en oplysningsside og ikke en reklame (profit) side. 

• Facebook - Josephine ikke til stede. 

• Logo - Afbud fra Anna. Har dog arbejdet videre med logoet og sendt det til grafiker       

300,- kr. :-) for den opgave. 

• Brugen af kvarterhuset - Tommy har haft meget travlt så der er ikke lige afklaring. Ove 

sætter et møde bliver sat op. 

• Løget Center - VK har ingen planer for Løget Center (privatområde). Udenomsområder er 

blevet vedligeholdt med græsklipning og lys i træerne. Der er mange lodsejere at forholde 

sig til. Der er indkøbt bænke/borde og udespil til fornøjelse. Den mængde erhverv der 

findes derude er nok hvad vi skal regne med. Ingen supermarkedkæder er interesseret pga. 

afstanden til Grønlandsvejen. Bussen til skolen virker generende. Må den holde der ? 

Dialog med skolen. Poul K. tager kontakt. 

• Overgange på Grøndlandsvej - Poul K. har talt med Hans Hoffensets (politi + byråd). 

Tunnelen er problematisk for den virker dårlig placeret. Alle overgange på vejen fra 

kvarterhuset og ud bliver slettet. Det er fodgængeren der har ansvaret. 

• Resoursepersoner - Folk der kan bidrage kortvarigt til en opgaveløsning. Primært 

privatpersoner. 

• Orientering til virksomheder - Intet nyt. Der har ikke været så megetat fortælle. Når 

hjemmesiden er på plads skal områdets virksomheder nævnes her. 

 

 

 



3. Den kommende generalforsamling 

• Dato: Mandag d. 9/3 - 15 kl. 19:30 

• Dagsordren – Kommer senere 

• Indkaldelse - Annonce i ugeavisen + hjemmeside. 

• Hvem er på valg? – Erik Rasmussen er på valg. Supplant er på valg. 

• Status på Annes D. kandidatur – Anne er fremadrettet medlem som repræsentant  

    Grundejerforeningen St. Helvedshul. Det betyder at på næste generalforsamling 

    skal der kun vælges 2 og en suppleant. 

• Eventuelle vedtægtændringer 

 * 20 marts ændres til 20 maj. 

 * Revisor vælges for 2 år gang. 

 * Suppleant vælges hvert år. 

 * 3 ugers varsel ved indkaldse til 2 uger (generalforsamling) 

 
4. Hvorledes forholder netværket sig til ideer fra projektet ”Fremtidens Forstæder” 

Det er svært at se hvorledes "Fremtidens Forstad" bliver en realitet. Et faktum er at der 

ingen penge der fulgt med i og med Realdania valgte andre projekter. Vi som netværk 

forholder os afventende til at se hvad der sker med det store projekt. 

 

5. Skal vi søge Trygfonden om en hjertestarter 

Trygfonden stiller hjertestartere op rundt omkring I landet efter ansøgning. Jan prøver at 

kontakte dem for muligheden. Vi skal have de erhversdrivene i Løget center med på ideen. 

Der er i forvejen nogle hjerestartere opsat på forskellige lokationer i netværket område. 

Der fokuseres meget på skoler fra Trygfondens side. Derfor smart at få Løget Center skolen 

med på ideen. 

 

6. Diverse diskussion/Andre projekter i området  

Lars fra Centrum Pæle vil gerne være en aktiv spiller i forhold til at få etableret nogle broer 

+ P-plads. Erik Rasmussen og Bente M. tager et møde med Lars for at hvorledes vi kan 

samarbejde. 

7. Birketæer i området - VK har småbladet Lind som "officiel træ" på kommunens områder. Vi 

skal som netværk ikke ind og bestemme over beplantning. 

 

8. Evt. & Næste møde  

• Kløvestier - Stierne er ordentlig afmærket. Hvis de skal være en succes skal 

afmærkningen på plads med kort/bedre skilte 

• Løse hunde - Vi kan ikke som netværk gøre noget. Blot opfordre på hjemmesiden til at 

folk respekterer den opsatte skiltning. Særligt i forhold til dådyr/dyreunger. Folk 

opfordres til at vise hensyn. 

 

9. Næste møde: Generalforsamling 9/3. Som grundregel bør der holdes min. 1 møde i 

kvartalet 

 

Således opfattet. 
 

__________________________ 

Jan Noer Baandrup 


